
 
Van: Marlies van der Linden <m.vanderlinden@regiogv.nl>  
Verzonden: vrijdag 8 oktober 2021 11:09 
Aan: Griffie 
 
Onderwerp: Beantwoording raadsvragen BTW doelgroepenvervoer 
 
 
Geachte griffies en DIV, 
 
@Griffies: wilt u bijgaande brief met de beantwoording van raadsvragen delen met uw raadsleden?  
Voor de afhandeling van raadsvragen van een individueel raadslid geldt de procedure dat alle 
gemeenteraden in c.c. kennis kunnen nemen van de vragen en de antwoorden en dat de verspreiding 
digitaal via de griffiers plaatsvindt (artikel 20 van de gemeenschappelijke regeling juncto artikel 19 van 
het reglement van het algemeen bestuur). 
 
@DIV: Dit is een uitsluitend digitale verzending, met verzoek deze intern via het DMS/Zaaksystemen 
ter informatie door te zenden naar de collegeleden, gemeentesecretaris en de betrokken adviseurs. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Marlies van der Linden 
Bestuurssecretaris & Programmacoördinator CERT (Cultuur, Erfgoed, Recreatie & Toerisme) 
 
RVE Sturing 
Werkdagen: ma, di, do, vr 
M: 06 10985787 
E: m.vanderlinden@regiogv.nl  
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Regio 
Gooi en Vechtstreek 

Datum 7 oktober 2021 Gemeenteraden Blaricum, Eemnes, Gooise Meren, 
Kenmerk 21.0005867 Hilversum, Huizen, Laren, Weesp en Wijdemeren 
Inlichtingen H. Uneken 

Telefoon (06) 227 37 544 

Onderwerp BTW doelgroepenvervoer 

Geachte dames, heren, 

De CDA fractie van de gemeente Huizen heeft vragen gesteld aan het algemeen bestuur van de Regio 
Gooi en Vechtstreek. Bijgevoegd treft u de gestelde vragen. Onderstaand de beantwoording van deze 
vragen. 

Vraag 1 
Klopt het dat u na besluitvorming in de gemeenteraden tot het inzicht bent gekomen dat de BTW voor 
het WMO gedeelte van het doelgroepenvervoer nadere uitwerking behoeft om voor gemeente in 
aanmerking to komen voor compensatie? 

Antwoord 
Dat klopt. De besluitvorming in de gemeenteraden was in mei 2020 afgerond. Op dat moment was er 
inderdaad geen volledig zicht op de afwikkeling van de fiscaliteit. In het voorjaar 2020 heeft de Regio Gooi 
en Vechtstreek accountancykantoor Duroi gevraagd onderzoek to doen Haar de mate waarin mogelijke 
belastingen voor de Vervoer BV kostprijsverhogende elementen zijn voor gemeenten bij het uitvoeren van 
het Wmo vervoer en leerlingenvervoer. Op 25 juni 2020 heeft de Regio dit onderzoek (zie bijgevoegd) 
gedeeld met de financieel specialisten van de gemeenten. Duroi concludeert dat de voorgenomen opzet 
van Vervoer Gooi en Vechtstreek B.V. geen voor- of nadeligere fiscale consequenties heeft dan de 
opdracht uit to besteden, mits een en ander goed wordt geregeld. De financiele processen tussen Vervoer 
Gooi en Vechtstreek B.V., de Regio en de gemeenten zijn vervolgens zo ingericht dat deze aansluiten bij 
de uitkomsten en aanbevelingen van het onderzoek. 

Vraag 2 
Deelt u de mening van het Huizer college dat de BTW voor het leerlingenvervoer niet goed verwerkt was 
in de gevraagde gemeentelijke bijdrage van de regio? 

Antwbord 
De in de begrotingswijziging 2020-11 met kenmerk 20.0000356 gepresenteerde gemeentelijke bijdrage 
leerlingenvervoer (excl. btw) is een correcte weergave van de gemeentelijke bijdrage. Regio Gooi en 
Vechtstreek verwerkt de btw niet in haar begroting, omdat de afwikkeling van de fiscaliteit een lokale 
aangelegenheid is. Tegelijk constateren wij, net als het college van de gemeente Huizen, dat de BTW 
helaas in verschillende gemeentebegrotingen niet juist is verwerkt. 
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voor inwoners, met gemeenten 



Vraag 3 
Deelt u gelet op bovenstaande de mening dat de voorsteilen zoais deze hebben voorgelegen in de 
gemeenteraden onvoldragen waren omdat de BTW onvoldoende was verwerkt in de voorstellen en heeft 
u hier een verklaring voor? 

Antwoord 
Er had in de regionale samenwerking meer aandacht moeten zijn voor het verwerken van de fiscaliteit in 
de gemeentebegrotingen. Gevolg is dat de kostprijsverhogende BTW onderdelen van het 
doelgroepenvervoer in sommige gemeentebegrotingen wel zijn meegenomen en in andere niet. Dit had 
voorkomen kunnen worden door eerder met elkaar aandacht to hebben voor de verwerking van de 
fiscaliteit in de gemeentebegroting. 

Vraag 4 
Op Welke wijze heeft u de gemeenten ingelicht over "de BTW kwestie" en in hoeverre bent u op de 
hoogte van benodigde aanvullende budgetten door de "BTW kwestie" bij de verschillende gemeenten in 
de regio Gooi en Vechtstreek? 

Antwoord 
De verwerking en afwikkeling van de btw is een lokale aangelegenheid. Naar aanleiding van de 
berichtgeving in de gemeente Huizen is er door en in de verschillende gemeenten onderzoek gedaan Haar 
de wijze waarop de BTW doelgroepenvervoer is verwerkt in de gemeentebegroting. Wij zijn op de hoogte 
van mogelijk benodigde aanvullende budgetten door de "BTW kwestie" in Gooise Meren en Huizen. 

Vraag 5 
Kunt u aangeven waarom u wel de BTW op de voorschotfactuur 2021 factureert maar u deze niet 
opneemt in de gevraagde gemeentelijke bijdragen in de concept regiobegroting voor 2022? 

Antwoord 5 
De Regio geeft uitvoering aan gemeentelijke taken en diensten. Het Bros van deze taken is vrijgesteld van 
belasting. De Regio brengt dan geen BTW in rekening. Voor een deel van de taken brengt de Regio de 
BTW in rekening, maar kan deze door de gemeente gecompenseerd worden. De belasting werkt dan niet 
kostprijsverhogend. Alleen gemeenten kunnen afspraken maken met de belastingdienst over het 
belastingregime op gemeentelijke taken. Gemeenten hebben zelf het beste zicht bij Welke taken de 
belasting kostprijsverhogend werkt en verwerken de belasting daarom in de eigen begroting. 

Bij vragen en/of opmerkingen kunt u contact opnemen met Hans Uneken, bereikbaar op (06) 227 37 544 
of h.uneken(a repioq~nl. 

Met vriendelijke g 

Alexander Luiy
Plv. voorzitter e Gooi en Vechtstreek 
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